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سرمربی پرتغالی به اصفهان برگشت

مورایس در وضعیت زرد

 فصل گذشته فوتبال ایران در حالی با قهرمانی 
سپاهان در جام حذفی به پایان رسید که ژوزه 
مورایس سرمربی این تیم به مدیران باشگاه 
ادامه  برای  اصفهانی اعلام کرد که تمایلی 
همکاری ندارد اما این درخواست مورد قبول 
اعضای هیأت مدیره سپاهان قرار نگرفت 
و آنها از سرمربی پرتغالی شان خواستند به 
استراحتی چندروزه برود و پس از مدتی برای 
آماده سازی تیم برگردد. با این حال، با توجه به 
اتفاق هایی که فصل گذشته برای سپاهان رخ 
داده بود، به نظر می رسید دستیار سابق ژوزه 

مورینیو در چلسی و رئال مادرید، دیگر تمایل 
چندانی برای حضور در فوتبال ایران ندارد. در 
این شرایط خبر رسید که سپاهان تلاش خود 
را برای انتخاب یک مربی جدید آغاز کرده 
و به مورایس هم اولتیماتوم داده تا پاسخ 
نهایی اش را هر چه زودتر به این باشگاه اعلام 
کند. اما در حالی که در اصفهان هیچ چیز 
درباره آینده سرمربیگری تیم مشخص نبود، 
خبرهای مختلفی درباره جدایی ستاره های 
این تیم به گوش می رسید و حتی شایعه شد 
بازیکنان مانند شهریار مغانلو،  از  تعدادی 
رضا اسدی و... گفته اند که اگر مورایس در 
سپاهان بماند حاضر به ادامه همکاری با این 
تیم نیستند. چه بسا که در این مدت، میلاد 

زکی پور به صورت رسمی به استقلال پیوست 
و خبرهایی هم درباره توافق مغانلو با اتحاد 
کلباء به گوش می رسید. پیش از آن هم رامین 
رضاییان خبر جدایی اش از سپاهان را داده 
بود و فرشاد احمدزاده هم به دنبال حضور در 
پرسپولیس یا تیمی دیگر بوده است. ضمن 
اینکه احتمال سرباز شدن امید نورافکن و 
حضورش در ملوان نیز وجود دارد که این 
خبرها بشدت هواداران سپاهان را نگران کرد.
با این حال، پالس های مثبتی از سوی مرد 
پرتغالی که به همراه همسر ایرانی اش به کشور 
خود سفر کرده بود، داده شد و مورایس که به 
نظر می رسد خودش هم پیشنهاد دندان گیری 
نداشته است، قبول کرد که برای سومین 

را  پیاپی هدایت زردپوشان اصفهانی  سال 
که  بود  خبری  این  باشد.  داشته  عهده  بر 
روابط عمومی باشگاه سپاهان هم به صورت 
رسمی آن را اعلام کرد که در آن آمده: »نظر به 
درخواست و علاقه مندی هواداران سپاهان، 
با پیگیری  باشگاه، همکاری مورایس بر اساس 
قرارداد پیشین با سپاهان ادامه پیدا خواهد 
کرد. براین اساس مورایس برای حضور روی 
نیمکت سپاهان برای سومین فصل و با توجه 
به قرارداد قبلی به اصفهان باز خواهد گشت. 
سرمربی پرتغالی، هفته جاری به اصفهان 
می آید تا تمرینات طلایی پوشان را نیز از آخر 

همین هفته با نظارت خود آغاز نماید.«
به آن  باید  نکته مهمی که درباره سپاهان 

اشاره کرد این است که این تیم باید خیلی زود 
آماده دیدار پلی آف لیگ نخبگان برابر شباب 
الاهلی شود که روز 16 مرداد در ورزشگاه نقش 
جهان برگزار می شود. برنده این مسابقه هم 
روز 23 مردادماه در قطر به مصاف الغرافه 
خواهد رفت تا از دل این مسابقه یکی دیگر از 
تیم های حاضر در مرحله گروهی لیگ نخبگان 
فرصت  سپاهان  بنابراین،  شود.  مشخص 
چندانی ندارد و باید کمتر از یک ماه دیگر در 
یک مسابقه رسمی در آسیا به میدان برود. در 
این شرایط، باید دید مورایس در این وضعیت 
زرد، چگونه تیمش را مهیای فصل بعد می کند؟ 
یا  را باشگاه می بندد  تیم  آیا مانند گذشته 

نفرات با نظر مورایس جذب می شوند؟

مذاکرات همچنان ادامه دارد

فاطمی به سرپرستی استقلال 
نزدیک شد

باشـــگاه اســـتقلال برای انتخاب سرپرســـت تیم، سه 
گزینـــه را مد نظر قرار داده اســـت تـــا از بین این نفرات 
یکـــی را به عنوان گزینه مدیریـــت تیم انتخاب کند. در 
این بین مهدی پاشـــازاده، ایمان عالمی و فراز فاطمی 
گزینه های مد نظر باشـــگاه اســـتقلال هستند که یکی 

از ایـــن نفرات در نهایت انتخاب خواهد شـــد.
در ایـــن رابطـــه باشـــگاه اســـتقلال بایـــد از یکســـری 
از مراجـــع ذیربـــط فوتبالـــی و نظارتـــی در رابطـــه بـــا 
گزینه هـــای مد نظـــرش اســـتعلام لازم را بگیـــرد تا در 
صـــورت انتخـــاب هـــر یـــک از گزینه ها مشـــکلی برای 
انتخـــاب مدیر جدیـــد تیم اســـتقلال وجود نداشـــته 
باشـــد. در این خصوص مدیریت باشـــگاه استقلال تا 
پایان هفته گزینـــه نهایی خـــودش را انتخاب خواهد 
کـــرد. ســـه گزینـــه ای کـــه بـــرای همـــکاری با باشـــگاه 
استقلال مشـــکلی ندارند و در این رابطه اعلام آمادگی 
داشـــته اند امـــا باید دیـــد در نهایت مدیریت باشـــگاه 
اســـتقلال کـــدام یـــک از ایـــن نفـــرات را در نهایت به 
عنـــوان مدیـــر انتخـــاب خواهد کـــرد. خبرهـــای تازه 
رســـیده از باشگاه استقلال نشـــان می دهد که شانس 
فراز فاطمی برای نشســـتن روی نیمکت اســـتقلال به 
عنوان سرپرســـت بیشـــتر شده اســـت. این چهره که 
ســـابق بر این در اســـتقلال بازی می کـــرد، فصل پیش 
در تیـــم چادرملو حضور داشـــت و اگر مشـــکل خاصی 
بـــه وجود نیاید به اســـتقلال خواهد آمد و سرپرســـت 

ایـــن تیم خواهد شـــد.

گاریدو چطور سرمربی پرسپولیس شد؟
رضا درویش در نشســـت خبری پس از امضـــای قرارداد 
خوان کارلوس گاریدو سرمربی اســـپانیایی پرسپولیس 
گفـــت: مـــا چندین گزینـــه را مورد بررســـی قـــرار دادیم 
و تلاش هـــای زیـــادی داشـــتیم تـــا گزینـــه ای در خـــور 
پرســـپولیس را انتخـــاب کنیم کـــه در لیگ برتـــر و لیگ 
قهرمانـــان آســـیا تیـــم را هدایـــت کنـــد. مـــا از جوانب 
مختلف بررســـی کردیم تـــا بالاخره به گاریدو رســـیدیم. 
چندین بار مذاکرات تصویری بـــا او و مدیربرنامه هایش 
داشـــتیم و ظرف ســـه چهار روز گذشـــته موفق شـــدیم 
تفاهمـــی با هم داشـــته باشـــیم کـــه این تفاهـــم منجر 
بـــه امضـــای قرارداد شـــد و امـــروز در خدمت شـــما، کار 
را بـــا ســـرمربی جدیـــد شـــروع می کنیم. امیـــدوارم که 
همکاری همه جانبه داشـــته باشـــیم و همه مـــا بتوانیم 
این ســـرمربی را در رســـیدن بـــه اهداف باشـــگاه کمک 
کنیم تا خواســـته هـــواداران که داشـــتن تیمی پرقدرت، 

هجومـــی و قهرمان اســـت، مهیـــا کنیم.
 

خ  ها طعنه درویش به سهامداران سر
مدیرعامـــل باشـــگاه پرســـپولیس در واکنـــش بـــه این 
موضـــوع کـــه از بیـــن مالـــکان جدیـــد باشـــگاه، فقـــط 
بانـــک شـــهر وارد عمل شـــده اســـت و از ســـایر بانک ها 
فقط اسم شـــان وجـــود دارد، گفت: بانک شـــهر قبل از 
اینکه متولی باشـــگاه ما شـــود، همیشـــه به پرسپولیس 
نظـــر داشـــت و از اول فصل گذشـــته ما هـــر وقت دچار 
نقصانـــی بودیـــم، چه زمانـــی که بـــه لحـــاظ ارزی و چه 
ریالـــی باید تأمین می شـــدیم، به شـــکل وام به ما کمک 
می کـــرد و از زمانی هم که متولی باشـــگاه پرســـپولیس 
بانک هـــا شـــدند، شـــاید فقـــط تـــا امـــروز بانک شـــهر 
در چندیـــن نوبـــت گره گشـــایی کـــرده و در 30 ســـال 
اخیر ســـابقه نداشـــته که باشـــگاه پرســـپولیس تمامی 
دیـــون بازیکنان را از گذشـــته تـــا امـــروز پرداخت کند. 
همین طـــور آپشـــن ها و مانـــده بدهـــی کـــه از دو فصل 
پیـــش باقی مانده بود را پرداخت کردنـــد که جای تقدیر 
و تشـــکر دارد. امیدوارم ســـایر اعضای کنسرســـیوم هم 
به باشـــگاه کمک کنند تـــا در فصل پیـــش رو پرقدرت تر 

کنیم. کار 
 

درویش مذاکره با رامین را رد کرد
مدیرعامل باشـــگاه پرســـپولیس درباره شایعات مطرح 
شـــده مبنی بـــر بازگشـــت رامیـــن رضاییان بـــه این تیم 
گفـــت: مـــا ســـعی می کنیم حرفـــه ای رفتـــار کنیـــم و با 
بازیکنی که تحت قرارداد باشـــگاهی اســـت، وارد مذاکره 
نشـــویم. با توجـــه به صحبت هـــای مدیران آن باشـــگاه 
)ســـپاهان(، ایـــن بازیکن هـــم ظاهـــراً یک ســـال دیگر 
 قرارداد دارد و درســـت نیست با بازیکنی که قرارداد دارد، 
وارد مذاکـــره شـــویم. ما بـــا بازیکنی می توانیـــم مذاکره 
کنیم که رضایتنامه داشـــته باشـــد و یا اینکه باشگاهش 

اعلام کنـــد حاضر به مذاکـــره برای بازیکنی اســـت.
 

خطری مالکیت پرسپولیس را 
تهدید نمی کند

مدیرعامل باشـــگاه پرســـپولیس در مـــورد اینکه آیا 
نگران نیســـت با تغییـــر دولت و به خاطـــر تکمیل 
نشـــدن پروســـه واگـــذاری از وزارت ورزش به خاطر 
تکمیـــل شـــدن مـــدارک، مالکیـــت کنسرســـیوم 
منتفی شـــود، گفـــت: این مســـأله ربطی بـــه تغییر 
دولت نـــدارد. واگذاری در سیاســـت های کلی نظام 
تعیین و تصویب شـــده و ســـازمان خصوصی ســـازی 
هـــم روال کارش ادامه جریان های واگذاری اســـت. 
یکـــی از برجســـته ترین کارهـــای دولـــت گذشـــته 
همیـــن واگـــذاری بود و حتمـــاً ادامه پیـــدا می کند. 
درویش گفـــت: اینکه چرا ســـهامداران دیگری پای 
کار نیامدنـــد، در قـــدرت و پیگیـــری من یا باشـــگاه 
پرســـپولیس نیســـت. متولیـــان امر افـــراد دیگری 
هســـتند ولی این دغدغـــه را به طـــور مکتوب، هم 
بـــه متولـــی بالاتـــر و هم کنسرســـیوم بانکـــی اعلام 
کردیـــم که واگذاری ســـهام ســـریع تر انجام شـــود. 
بانک شـــهر واقعاً بیشـــتر از حد ســـهامداری، بحث 
متولی گـــری را برعهده گرفته و مشـــکلات را مرتفع 

کرده اســـت.

گاریدو: هر بازیکنی بگیرند احترام می گذارمخبر

پرسپولیس همیشه عطش قهرمانی دارد

دربی همیشه 
بازی بزرگی 

است. 
خوشحالم 

که بگویم 
دربی های 

زیادی را در 
دنیا به نتیجه 

رساندم. 
می دانم که 

دربی چه 
اهمیتی دارد 

و بازی دربی، 
همیشه 

فوتبال نیست 
و باید روحیه 

جنگندگی 
داشته باشید

ســـرمربی اســـپانیایی پرسپولیس 
به زبان انگلیســـی صحبت می کرد 
و امیـــر علی حســـینی مدیـــر روابط 
بین الملـــل باشـــگاه پرســـپولیس 
حـــرف هایـــش را ترجمـــه می کرد. 
بســـیار  مربـــی  ایـــن  جواب هـــای 
کوتـــاه بـــود و ســـعی می کرد ســـراغ 
نـــرود. بعـــد  مســـائل حاشـــیه ای 
از صحبت هـــای مدیـــر رســـانه ای 
پرســـپولیس و پخـــش ویدیویی از 
گاریدو، مراســـم امضای قـــرارداد او 
با حضور رضـــا درویش برگزار شـــد 
و بعـــد از آن ســـؤال و جواب ها آغاز 
شـــد که برخی از سؤال ها به صورت 
مشـــترک از ســـرمربی و مدیرعامل 
پرســـپولیس پرســـیده شـــد و البته 
جواب ها نکتـــه دندانگیری در خود 

. شت ا ند

صحبت های ابتدایی 
از حضورتـــان بی نهایت سپاســـگزار 
هســـتم. افتخار بزرگی اســـت و این 
را باید قبـــل از هر چیـــزی بگویم که 
ســـرمربی پرســـپولیس هســـتم. به 
خوبی اطـــلاع دارم که پرســـپولیس 
باشـــگاه بزرگی اســـت. پرسپولیس 
و تیم هـــای بـــزرگ در سراســـر دنیـــا 
و  رنـــد  ا د ک  مشـــتر خصوصیـــات 
مهم تریـــن عامـــل هـــواداران تیم ها 
هســـتند. ایـــن خیلی واضح اســـت 
که پرســـپولیس به خاطـــر هوادارانی 
کـــه دارد، باشـــگاهی نامـــی و بـــزرگ 
اســـت. همان طـــور که قبـــلاً گفتم، 
افتخـــار بزرگی اســـت که ســـرمربی 
ه  ینـــد نما و  شـــم  با لیس  پرســـپو
میلیون هـــا هـــوادار. ایـــن بـــرای من 
اهمیت دارد که هواداران احســـاس 
افتخـــار کننـــد. هـــدف اصلـــی مـــا 
قهرمانـــی و بـــرد مســـابقات اســـت. 
مگـــر  نمی شـــود  میســـر  قهرمانـــی 
اینکه بازی ها را یکـــی پس از دیگری 

ببریم و به ســـمت ایـــن هدف پیش 
برویم. باشـــگاه تمـــام تـــوان خود را 
خواهـــد گذاشـــت و بازیکنان خوبی 
داریم و من هم به عنوان ســـرمربی 
تـــلاش خواهم کـــرد. دوســـت دارم 
بـــه تک تـــک بازیکنان کمـــک کنم تا 
کیفیت خودشـــان را نشـــان بدهند. 
بایـــد بـــا ســـازماندهی و تمرینـــات 
بـــه ایـــن هـــدف برســـیم. در نتیجه 
مـــن نهایـــت ســـعی ام را خواهم کرد 
کـــه بازی بـــه بازی بـــه برد برســـیم و 
همان طور که گفتم احســـاس غرور 
را با قهرمانی به هواداران برســـانیم.

 معرفی بازیکن
 آنطـــور که مـــن می بینم باشـــگاه روی 
ایـــن موضـــوع کار می کنـــد. مـــن بـــا 
مدیرعامل باشـــگاه و آقـــای بادامکی 
صحبت کردم. فوتبال است و باید در 
فوتبال بعضی اوقات در تصمیم گیری 
دقـــت کنیـــد. هفتـــه دیگـــر زمـــان 
مناسبی اســـت که باشـــگاه بازیکنان 

مدنظر خـــود را جذب کنـــد. الان هم 
بازیکنـــان خوبی داریم و تیـــم اول ما 

قوی اســـت.

 موفقیت در لیگ نخبگان
 چیـــزی کـــه واضـــح اســـت اینکـــه 
پرسپولیس همیشه عطش قهرمانی و 
برد را دارد. باشگاه های بزرگ همیشه 
دســـتورالعمل برد را دارنـــد. بازیکنان 
ایـــن را می داننـــد کـــه هدفشـــان بـــا 
حضور در تیم بزرگ چیســـت. شـــما 
دســـتورالعمل دارید که برنده شـــوید 
و ایـــن تنهـــا راه اســـت. خیلـــی نکته 
مثبتی اســـت بـــرای تیمی بـــازی کنید 
و کار کنیـــد کـــه برد دســـتورالعمل آن 
باشـــد. وقتی شـــما عطـــش قهرمانی 
دارید، باید برای ایـــن هدف مدیریت 
و برنامه ریـــزی برای جنگیدن داشـــته 
باشـــید. ما نماینده میلیون ها هوادار 
هســـتیم و این تعداد هوادار برای برد 
هدفگـــذاری شـــده و ما هم بـــرای آن 
می جنگیـــم. ما بـــرای پیـــروزی و این 

هـــدف خواهیـــم جنگید. هـــر بازیکن 
و هـــر کســـی در ایـــن مســـیر خواهـــد 
جنگیـــد. این هدف مختـــص بازیکن و 
مربی نیســـت و هر کســـی که فعالیتی 
در این باشگاه دارد، باید برای به نتیجه 

رســـاندن آن بجنگد.
 

جدایی ستاره ها
 بلـــه. اطـــلاع دارم و می دانـــم باشـــگاه 
پرســـپولیس و مدیریـــت روی موضوع 
ترانســـفر کار می کنـــد و مـــن اطمینان 
کامـــل دارم کـــه تیـــم خوبـــی را جمـــع 
خواهنـــد کـــرد. بایـــد بازیکنانـــی پیـــدا 
کنیـــم کـــه واقعاً تیـــم را دوســـت دارند 
و برای تیم بـــازی می کننـــد. بازیکنانی 
جذب شـــوند که عطش بازی کردن در 
این تیم را داشـــته باشـــند و هدف شان 
قهرمانی باشـــد. مطمئنـــم در روزهای 
آینـــده تیـــم کامـــل خواهد شـــد و برای 

قهرمانـــی خواهیـــم جنگید.

حساسیت دربی 
پرسپولیس تیم بزرگی است و همیشه 
برنـــده بـــوده اســـت و مـــا هم بـــه این 
فکر می کنیـــم. کار می کنیـــم که برنده 
باشـــیم. دربـــی همیشـــه بـــازی بزرگی 
است. خوشـــحالم که بگویم دربی های 
زیـــادی را در دنیـــا بـــه نتیجه رســـاندم. 
می دانم کـــه دربی چه اهمیتـــی دارد و 
بازی دربی، همیشـــه فوتبال نیســـت و 
باید روحیه جنگندگی داشـــته باشید. 
دربی یکی از بازی هایی اســـت که باید 

همیشـــه برنده باشید.

 فلسفه شخصی 
مهم ترین موضوع، بازیکنان هســـتند. 
بازیکنان بایـــد بهترین بازی را داشـــته 
باشـــند. بازیکنان همیشه باید بهترین 
باشـــند. اگر مربی بداند که در خطوط 
مختلـــف بازیکنـــان آمـــاده و باکیفیت 
دارد، بهترین شـــرایط را دنبال می کند. 
مـــا وظیفه آمـــاده کـــردن بازیکنـــان  را 
داریم و فلســـفه قهرمانی ما، جنگیدن 
بـــرای بردن بیشـــتر و حالتی تهاجمی و 
اول گل زدن و پیـــروزی بیشـــتر خواهد 

بـــود. مـــن می خواهـــم تیمی داشـــته 
از  خطـــوط  تمامـــی  در  کـــه  باشـــیم 
دفـــاع تا حملـــه بهتریـــن باشـــد. باید 
بـــه بازیکنـــان ایـــن فرصـــت را بدهیم 
تـــا بهتریـــن عملکـــرد خودشـــان را به 

نمایـــش بگذارند.

جذب بازیکن از اسپانیا 
من مربی پرســـپولیس و مربی باشگاه 
پرســـپولیس هســـتم. این امر توســـط 
آقـــای درویـــش و آقای بادامکـــی انجام 
می شـــود و هـــر آنچـــه انجـــام دهنـــد، 
مـــن احتـــرام می گـــذارم. مـــا بازیکنان 
قدرتمندی می خواهیـــم و اینکه از چه 
ملیتی باشـــند، مهم نیســـت. آنها باید 

بـــه تیم کمـــک کنند.

مشورت با مربیان اسپانیایی 
مـــن بـــا همـــکاران خـــودم صحبـــت و 
مشورتی برای حضور در ایران نداشتم. 
با مربی بدنســـاز و کسانی که نزدیک به 
تیـــم بودنـــد، صحبت کـــردم. می دانم 
مربیـــان زیادی اینجـــا بودنـــد . مارتینز 
و پاکـــو خمس هـــم اینجـــا بودنـــد اما 
متأسفانه نتوانســـتم با ایشان صحبتی 

داشـــته باشم.

 اختیار به مدیریت در بستن تیم 
یکبار دیگر جواب می دهم.پرسپولیس 
مدیرعامـــل و مدیـــر ورزشـــی دارد و 
تصمیمات را ایشـــان می گیرند. یکی از 
تصمیمات این اســـت کـــه مربی جدید 
بیاورنـــد. وقتی مربی جدیـــد می آورند، 
می گویـــد ایـــن تیم ماســـت، ایـــن تیم 
اصلـــی ماســـت،  بعضی هـــا رفتنـــد و ما 
ایـــن را می خواهیـــم و مـــن هـــم نظرم 
را می گویـــم. وقتـــی باشـــگاه بازیکـــن 
جدیـــد می گیرد همـــه باید ســـکوت را 
حفـــظ کنند، حتـــی خودم. مـــن کاری 
کـــه مدیرعامـــل بایـــد انجـــام بدهد را 
انجـــام نمی دهـــم، همین طـــور کاری 
کـــه باید مدیر ورزشـــی انجـــام بدهد را 
انجـــام نمی دهـــم. من ســـعی می کنم 
کار خـــودم را بـــه بهترین شـــکل انجام 

. هم بد

گزارش روز

جدایی بازیکن ملی پوش منتفی می شود؟

جلالی به دنبال گرفتن معافیت سربازی
دردسرهای بی پایان یک خرید جنجالی

ورود نهادهای نظارتی به ماجرای آقایی پور

مدافع-هافبـــک  جلالـــی،  ابوالفضـــل 
استقلال در تلاش اســـت با گرفتن کارت 
معافیـــت بـــه حضور خـــود در اســـتقلال 
تـــداوم بخشـــد. پیش تـــر گفتـــه شـــد که 
ایـــن بازیکـــن در تاریـــخ یکـــم مـــرداد ماه 
ســـال جاری باید خودش را به حوزه نظام 
وظیفـــه در راســـتای گذرانـــدن خدمـــت 
مقدس ســـربازی معرفی کنـــد اما جلالی 
درعین حـــال که مقدمات اعـــزام خود به 
ســـربازی و احتمالاً بـــازی در تیم ملوان را 
فراهـــم کرده بود، اما بـــه دنبال اخذ کارت 
معافیت هم هســـت تا شـــاید به طور کلی 

از رفتن به ســـربازی خلاص شود و بتواند 
بـــرای اســـتقلال بـــازی کنـــد. جلالی یک 
بـــار از امتیـــاز معافیـــت بـــه جهـــت بازی 
درتیـــم ملی فوتبـــال ایـــران بهره بـــرده و 
اکنون مشـــمول اســـت اما چنانچه موفق 
شـــود معافیـــت خـــود را دریافـــت کند، با 
خیـــال راحت برای اســـتقلال بـــه میدان 
خواهد رفت و دیگر لازم نیســـت در تیمی 
همچـــون ملـــوان یا نیـــروی زمینـــی بازی 
کنـــد. البته باشـــگاه ملـــوان نیز تـــا کنون 
دربـــاره حضـــور جلالی درایـــن تیم خبری 
اعـــلام نکرده کـــه این خود نشـــان دهنده 
نامشـــخص بـــودن وضعیت ایـــن بازیکن 
برای آینده اســـت و شاید خبرهای رسیده 
در راستای گرفتن معافیت توسط جلالی 

صحت داشـــته باشد.

در حالی کـــه قانون ســـقف بودجـــه مانند 
فصل گذشته قرار است اجرا شود، ماجرای 
انتقال جواد آقایی پور، ستاره فصل گذشته 
استقلال خوزســـتان به تیم آینده اش، یکی 
از ســـوژه های اصلـــی ایـــن فصـــل از نقـــل و 
انتقالات فوتبال ایران بوده اســـت. بازیکنی 
که در ابتدا عنوان شـــد، پرســـپولیس یکی 
از تیم هـــای خواهان اوســـت و بـــا این تیم 
بـــه توافق رســـیده اما بعـــد اعلام شـــد این 
بازیکـــن تـــازه ملی پـــوش شـــده می خواهد 
لژیونر شـــود و برای ادامه فوتبال خود راهی 
روســـیه شـــود تا برای اورنبورگ بـــازی کند. 

با این حال، پـــس از مدتی خبر رســـید این 
بازیکن پشـــیمان شـــده و مذاکرات خود را 
با اســـتقلال برای حضـــور در این تیـــم آغاز 
کـــرده اســـت. امـــا در حالی که خبـــر توافق 
نهایـــی آقایی پـــور و آبی پوشـــان پایتخـــت 
به گوش می رســـید، رســـانه ها خبـــر دادند 
کـــه ســـپاهان با پیشـــنهادی هنگفـــت و 40 
میلیـــاردی، ایـــن بازیکـــن را های جک کرده 
و 40 میلیـــارد هـــم به اســـتقلال خوزســـتان 
بابـــت رضایتنامه داده اســـت که این چنین 
مبلغـــی بـــرای یک بازیکـــن تیـــم چهاردهم 
جـــدول فصـــل گذشـــته تعجب بســـیاری از 
اهالـــی فوتبـــال را در پی داشـــت. حـــالا اما 
خبر رســـیده نهادهـــای نظارتی بـــه ماجرای 
جـــذب آقایی پـــور ورود کرده اند تا از صحت 
و ســـقم این انتقال پرماجرا مطمئن شوند.

نکتهسوژه روز

کادرفنـــی اســـتقلال در لیـــگ 
تـــی  ا تغییر م  ر چها بیســـت و
خـــی  بر  . شـــت ا د هـــد  ا خو
تغییـــرات در راســـتای تقویـــت 
تیم انجام خواهد شـــد و برخی 
تغییرات نیز به دلیل شـــروطی 
است که از سوی کنفدراسیون 
فوتبـــال آســـیا بـــرای تیم های 
حاضـــر در لیگ هـــای نخبگان 
آســـیایی  دیگـــر  لیگ هـــای  و 

مدنظـــر قـــرار گرفتـــه اســـت. 
در ایـــن شـــروط گفته شـــده، 
همه مربیانـــی که روی نیمکت 
تیم هـــای حاضـــر در بازی های 
بایـــد  می نشـــینند،  آســـیایی 
A داشـــته  مـــدرک مربیگـــری 
باشـــند. به این ترتیب مربیانی 
که از این ویژگـــی محرومند، یا 
باید تا شـــروع لیـــگ قهرمانان 
A را  آســـیا مـــدرک مربیگـــری 

دریافـــت کننـــد و یـــا اینکـــه از 
حضور روی نیمکت اســـتقلال 
در بازی هـــای آســـیایی محروم 
خواهنـــد شـــد. البتـــه مربیان 
بـــرای نشســـتن روی  تیم هـــا 
نیمکت اســـتقلال در لیگ برتر 
با قوانین ســـاده تری مواجه اند 
و ســـازمان لیگ اجازه می دهد 
کـــه بـــا مـــدرک B نیـــز مربیان 
روی نیمکت استقلال در لیگ 

برتـــر بنشـــینند. اخیـــراً مهدی 
هاشمی نســـب که زمزمه هایی 
دربـــاره احتمـــال خروجـــش 
از کادرفنـــی اســـتقلال نیـــز به 
کلاس  در  می رســـد،  گـــوش 
مربیگـــری A حضور داشـــت و 
اگـــر همـــه مربیـــان اســـتقلال 
کـــه مدنظر نکونام هســـتند در 
کلاس مربیگری شـــرکت کرده 
باشـــند، منعی بـــرای ادامه کار 

نخواهند داشـــت امـــا چنانچه 
مدرکـــی  چنیـــن  از  مربیـــان 
محـــروم باشـــند، قطعـــاً برای 
همراهـــی اســـتقلال در لیـــگ 
نخبگان آســـیا با مشکل مواجه 
خواهند شـــد و ممکن اســـت 
فقط بـــه آنها اجازه داده شـــود 

در کنـــار تیم باشـــند. 
به هرحال این موضوعی اســـت 
که در رأس همـــه جواد نکونام 

بایـــد بـــه آن متوجـــه باشـــد. 
زمزمه هایـــی  حـــال  درعیـــن 
لـــی  حتما ا یـــی  جدا بـــاره  در
غلامپـــور بـــه همیـــن دلیـــل از 
کادرفنـــی اســـتقلال بـــه گوش 
می رســـد، هرچنـــد کـــه خـــود 
نکونـــام علاقه نـــدارد، غلامپور 
از کادرفنـــی بـــرود و بـــه دنبال 
راهی اســـت تا همچنـــان بهزاد 

را حفـــظ کند.
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